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Abstrat:

The tremendous development of ICT and the rapid spread of the
Internet in various applications have contributed significantly to the rapid
and rapid multiplication of human knowledge, particularly scientific and
technological knowledge. This has allowed the development of the
educational process and the introduction of several new concepts, such as
distance learning, virtual university, e-learning, e-school, digital library
and other modern concepts and developments that have become the
contours of the modern digital environment. This has prompted the
growing interest in the use of e-learning in universities and globally in
order to provide quality and quality programmers and courses. The
provision of quality in e-learning is a very important issue for any program
or academic or academic course, as quality is a prerequisite for the success
of the educational process, and therefore quality in education becomes
essential for e-learning in particular. Basically to adhere to globally agreed
quality standards.

Key words: E-Learning«Quality Standards¢ Education Quality

<Education improvement

Abstract:

Le développement formidable des TIC et la diffusion rapide d'Internet
dans ses diverses applications ont beaucoup contribué a la multiplication
des connaissances humaines, et notamment du savoir scientifique et
technologique et d’une fagon rapide. Ce qui a permis le développement du
processus éducatif et lintroduction de plusieurs nouveaux concepts, tels
que le concept d'enseignement a distance, université virtuelle, e-learning,
école électronique, bibliotheque numérique et autres concepts et
développements modernes qui sont devenus les caractéristiques de
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I'environnement numérique moderne. Cela a conduit & une attention accrue
au cours des dernieres années pour lutilisation du e-learning dans les
universités et au niveau mondial. Afin de fournir des programmes et des
cours typique et de qualité. Ce qui est trés important pour tout programme
ou cours académique du e-learning et le succés de tout systéme éducatif
dépend  principalement du respect des normes de qualité
internationalement reconnues.
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